
Referat af beboerrådsmødet d. 2/5 2010 kl. 19.30

Tilstede: Thue, Myuran, Nikolaj, Maria, Daniel, Jan.
Ikke tilstede: Lars, Lasse, Christian.
Afbud: Henrik.
Gæster: Agnete 525, Stina 523.

1. Formanden åbner mødet
1.1. Valg af dirigent.

 Myuran blev valgt til dirigent.
1.2. Godkendelse af dagsordenen. 

 Dagsordenen blev godkendt.

2. Meddelelser
2.1. Rigshospitalets kollegium låner Tarmen d. 11/5 (Myuran).

3. Nye sager
3.1. Ansøgning fra festudvalget om støtte til leje af hoppeborg.

 Ansøgningen blev godkendt. Lejen beløber sig til 949 kr.
3.2. Dato for beboermøde.

  Beboermødet afholdes d. 19. maj.
Punkter for mødet:
o Godkendelse af overgang til Parknet internet.
o Udgifts-baseret fordeling af bolignetbidrag mellem værelser og lejligheder

4. Igangværende sager
4.1. Parkeringspladser (Henrik). 

 Intet nyt.
4.2. Istandsættelse af poolrummet (Daniel og Lars). 

 Der er på nuværende tidspunkt usikkerhed om der er midler til istandsættelse af poolrummet, 
grundet Kajs istandsættelser af kollegiet.

4.3. Indkøb til motionsrummet (Lars).
 Intet nyt.

4.4. Bevægelsessensorer. 
 Intet nyt.

4.5. Tilbud fra Parknet (Thue).
 Thue har snakket med FSB og tilbuddet fra Parknet skal tages op på næste beboermøde. Thue 

meddelte ligeledes at der er henlæggelser til projektet, så det ikke får indflydelse på huslejen.
4.6. Ansøgning fra musikrummets brugere.

 Beboerrådet kunne ikke tage stilling til ansøgningen på møder, da rådets økonomiske situation 
først skal afklares.

5. Evt. 
5.1 Forslag om kompost sortering (Nikolaj).

 Nikolaj vil snakke med Kaj og forhøre sig om mulighederne.

6. Næste møde 
Dato for næste møde afgøres ved doodle afstemning.
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